
SE-RM.0002.12.2017

Protokół z XProtokół z XLIV LIV Sesji Rady Miejskiej w CzeladziSesji Rady Miejskiej w Czeladzi

z dnia 8 listopada  2017 r.z dnia 8 listopada  2017 r.

============================================================================================================

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
 Zwołujący: Przewodnicząca rady Miejskiej 
 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko 
 Porządek obrad: porządek obrad z dnia 23.10.2017 r.  w załączeniu.
 Czas trwania posiedzenia  (od 17:00 do 20:15)
 Frekwencja Radnych :  obecnych 21  radnych z 21 radnych. 

 Kierownictwo Urzędu :
1. Burmistrz Miasta – Zbigniew Szaleniec 
2. Z-ca Burmnistrza - Elżbieta Dmitruk
3. Z-ca Burmistrz – Beata Zawiła 
4. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek 

Pozostałe osoby obecne:
1. Radca Prawny – Tomasz Wójkowski 
2. Naczelnicy wydziałów i dyrektorzy jednostek organizacyjnych.

Ustalenia/ Rozstrzygnięcia 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

3. Przyjęcie protokołu z sesji  z dnia 27 września 2017 r.

Informacje Burmistrza dla Rady Miejskiej : 
4. (SE - Or. 0057.6.2017)

Informacja międzysesyjna za okres od 09.09.2017r. do 13.10.2017r.  
Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

Temat Sesji  z planu pracy Rady Miejskiej

5.
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Czeladź za rok 
szkolny 2016/2017

6. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź za 
lata 2015-2016
Program Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź na lata 2017 – 2020 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2021 – 2024 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej 

6A PROJEKT NR 115
w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź na lata 2017 – 2020 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2024”.

 Projekty uchwał do rozpatrzenia:

7. 
Projekt Nr 113 z Autopopawką 
w sprawie: zmian w Budżecie Miasta Czeladź na 2017 rok Komisja 

Finansowo – 
Budżetowa  

8.

Projekt Nr 114 z Autopoparwką 
w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata
2017 – 2030 

Komisja 
Finansowo – 
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Budżetowa  

9. 
Projekt Nr 110 (EAP) z autopoprawką 
w sprawie: zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi w
sprawie opłaty targowej 

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa  

10.
Projekt Nr 111 (EAP) z autopoprawką 
w sprawie: ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie Miasta Czeladź na rok 2018 

Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa  

 
11. 

Projekt Nr 112 (EAP) z autopoprawką 

w sprawie: zwolnień od podatku od nieruchomościami na rok 2018
Komisja 
Finansowo – 
Budżetowa  

12.
Projekt Nr 100 
w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem
działki 132/2 arkusz mapy 55 o powierzchni 58 m2 położonej przy ulicy Prostej
w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej 

13.
Projekt Nr 101
w sprawie wyrażenia zgody na  nabycie do gminnego zasobu nieruchomości
działki nr 21/3 arkusz mapy 50 o powierzchni  318 m2 stanowiącej fragment
ulicy Handlowej w Czeladzi

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

14.

Projekt Nr 102
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonych
numerami działek 60/6,  61/6, 62/6 arkusz mapy 18 o łącznej powierzchni 671
m2 oraz  udziału  wynoszącego  1/  2  części  w  działce  62/9  i  udziału
wynoszącego 1/7 części w działce 62/8 arkusz mapy 18 położonych w okolicy
ulicy Łączkowej w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

15.

Projekt Nr 103
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  oznaczonych
numerami działek 60/7,  61/7, 62/7 arkusz mapy 18 o łącznej powierzchni 786
m2 oraz  udziału  wynoszącego  1/  2  części  w  działce  62/9  i  udziału
wynoszącego 1/7 części w działce 62/8 arkusz mapy 18 położonych w okolicy
ulicy Łączkowej w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

16.
Projekt Nr 104 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerami
działek 97/3, 98/1, 99/1,100/1 arkusz mapy 5 o łącznej powierzchni 684 m2

położonej w okolicy ulicy Grodzieckiej w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

17.
Projekt Nr 105
w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż części  nieruchomości  oznaczonej
numerem działki 94/21 arkusz mapy 19 o łącznej powierzchni około 4900 m2

położonej w okolicy ulicy Stanisława Staszica w Czeladzi 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

18.
Projekt Nr 106 
w sprawie sprzedaży  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej
numerem działki 10/7 arkusz mapy 58 o powierzchni  1125 m2 położonej przy
ul. Rzemieślniczej  8 w Czeladzi.

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

19.

Projekt Nr 107 
w sprawie sprzedaży  zabudowanej  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej
numerem działki 178 arkusz mapy 43 o powierzchni  2981 m2  położonej przy
ul. Borowej w Czeladzi.

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej
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20.
Projekt Nr 108
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej 
numerem działki 10/42 arkusz mapy 58 o powierzchni  806 m2 położonej przy 
ul. Matejki 24 w Czeladzi.

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

21.
Projekt Nr 109 
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej 
numerem działki 10/21 arkusz mapy 58 o powierzchni  526 m2 położonej przy 
ul. Rzemieślniczej  9 w Czeladzi

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej

22.
Projekt Nr 116 (EAP)
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Miasta Czeladź oraz tymczasowych pomieszczeń 

Komisja Rozwoju 
Miasta i Polityki 
Przestrzennej 

23.
Projekt Nr 117
w sprawie:  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr  XVIII/189/2011  Rady
Miejskiej w Czeladzi  w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej Dom
Pomocy Społecznej “SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi.

Komisja Polityki 
Społecznej 
Zdrowia i 
Bezpieczeństwa 

24.
Projekt Nr 118
w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jerzego. G

Komisja Polityki 
Społecznej 
Zdrowia i 
Bezpieczeństwa 

25. 

Projekt Nr 119 
w sprawie:  udzielenia dotacji  celowej  na zakup sprzętu medycznego przez
Powiatowy  Zespół  Zakładów  Opieki  Zdrowotnej  w  Będzinie  –  Szpital  w
Czeladzi.

Komisja Polityki 
Społecznej 
Zdrowia i 
Bezpieczeństwa 

26.
Projekt Nr 120
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Miejskiego Zespołu
Szkół  w  Czeladzi,  w  skład  którego  wchodziła  sześcioletnia  Szkoła
Podstawowa Nr  2  im.  Marii  Konopnickiej  i  Gimnazjum Nr  1  w ośmioletnią
Szkołę Podstawową Nr 2 im. Marii Konopnickiej w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

27.
Projekt Nr 121
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły
Podstawowej Nr 1 im. Stanisławy Łakomik w Czeladzi w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Nr 1 im. Stanisławy Łakomik w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

28.
Projekt Nr 122
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły
Podstawowej Nr 3 im. Janusza Korczaka w Czeladzi  w ośmioletnią Szkołę
Podstawową Nr 3 im. Janusza Korczaka w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

29.
Projekt Nr 123
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły
Podstawowej Nr 7 im. 1000-lecia Państwa Polskiego w Czeladzi w ośmioletnią
Szkołę Podstawową Nr 7 im. 1000-lecia Państwa Polskiego w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

30.
Projekt Nr 124
w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 4 w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

31.
Projekt Nr 125
w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 5 im. Polskiej Macierzy 
Szkolnej w Czeladzi

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

32.
Projekt Nr 126 (EAP)
w sprawie nadania nazwy ulicy 

Komisja Rozwoju i 
Pollityki 
Przestrzennej 
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33.
Projekt Nr 127 (EAP)
w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej 

Komisja Rozwoju i 
Polityki 
Przestrzennej 

34.
Projekt Nr 128 
w sprawie:  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego
dotyczącego przejęcia do realizacji przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie
opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź

Komisja Rozwoju 
Miasta i Polityki 
Przestrzennej

 
35.

Projekt Nr 129
w  sprawie:  udzielenia  przez  Gminę  Czeladź  dotacji  na  dofinansowanie
kosztów  prac  konserwatorskich,  restauratorskich  i  robót  budowlanych
polegających na wykonaniu prac konserwatorskich zabytkowego kościoła p.w.
Matki Bożej Bolesnej w Czeladzi w zakresie wymiany okien w kościele.

Komisja Rozwoju 
Miasta i Polityki 
Przestrzennej

36.
Projekt Nr 130 
w  sprawie  realizacji  umowy  o  partnerstwie  pomiędzy  miastem  Czeladź  a
miastem Varpalota (Węgry)

Komisja Edukacji, 
Kultury i Sportu

37. Interpelacje i wnioski radnych 

38. Korespondencja/informacje do wiadomości Rady

39. Sprawy bieżące

40. Zamkniecie obrad sesji.

Przebieg  OBRAD:

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

Przewodnicząca Jolanta Moćko – przywitała wszystkich  otworzyła XLIV  Sesje Rady Miejskiej. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i stwierdzenie jego przyjęcia.

Brak uwag

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 września 2017 r.

Brak uwag 

Informacje Burmistrza dla Rady Miejskiej :
4. (SE - Or. 0057.6.2017)

Informacja międzysesyjna za okres od 09.09.2017r. do 13.10.2017r.  

Brak pytań do informacji międzysesyjnej. 

Marian Kita – na sali sesyjnej jest pierwszy raz po remoncie i nie widzę krzyża , gablot z 
Honorowymi Obywatelami i Nagrodzonych dla Miasta , czy to w najbliższym czasie zostanie 
uzupełnione? Krzyż na Sali sesyjnej został powieszony decyzją rady i decyzją rady może być 
usunięty. 
Przewodnicząca Jolanta Moćko – sama nie podejmę decyzji zastanawiamy się, gdzie to wszystko 
powiesić. Propozycja była, żeby powiesić te zdjęcia koło pokoju biura rady. To są rzeczy o których 
będziemy musieli zdecydować. Kwestia krzyża poddana została pod dyskusję przez pana 
Przewodniczącego czekamy na propozycje . 

Temat Sesji z planu pracy Rady Miejskiej

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Czeladź za rok szkolny 2016/2017
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Andrzej Mentel – komisja Edukacji Kultury i Sportu omawiała materiał były pytania, które zostały 
wyjaśnione materiał został przyjęty pozytywnie przez komisję . 

Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź za lata 
2015-2016
Program Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź na lata 2017 – 2020 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2021 – 2024 

Komisja Rozwoju i 
Polityki Przestrzennej 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – program ochrony ,środowiska był omawiany na komisji była prezenta-

cja proszę o opinię przewodniczącą komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

Monika Pawlik -  prezentacja  była przedstawiona przez firmę Albeko i został pozytywnie przyjęty przez 

komisję. 

 R o z p a t r z e n i e  p r o j e k t ó w  u c h w a ł :

6A PROJEKT NR 115
w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Czeladź na lata 2017 – 2020 z 
uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2024”.

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  1 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/534/ 2017

Projekt Nr 113 z Autopoprawką 

w sprawie zmian w budżecie Miasta Czeladź na 2017 rok. 

Urszula Polak – Wałek – omówiła zmiany w budżecie 

Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  1 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/535/ 2017 

Projekt Nr 114 z Autopoprawką 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2017 – 2030
Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Pozytywna opinia komisji 
Przewodnicząca Moćko JolantaPrzewodnicząca Moćko Jolanta – ten projekt jest konsekwencją zmian w budżecie. – ten projekt jest konsekwencją zmian w budżecie.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/536/2017
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Projekt Nr 110 (EAP) AUTOPOPRAWKA z dnia 25.10.2017
w sprawie: zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie opłaty targowej

Pozytywna opinia komisji 
Brak pytań

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” – 0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 20
RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV /537/2017

Projekt Nr 111 (EAP) AUTOPOPRAWKA z dnia 25.10.2017

w sprawie: ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

Miasta Czeladź na rok 2018

Pozytywna opinia komisji 

Stanisław Pisarek – fakt podwyższania podatków od nieruchomości zgodnego z czynnikiem inflacji jest dla 

naszych mieszkańców niekorzystny.  Tendencja do zmniejszania podatków powinna być kierunkiem każdej 

władzy ustawodawczej. Prośba, aby  nie podwyższać podatków.

Burmistrz Miasta  Zbigniew Szaleniec – nasze wydatki nie maleją tylko rosną , musimy dochody mieć na 

tym poziomie przynajmniej co w zeszłym roku w stosunku do wydatków,  to nie jest dobre, żeby nie podwyż-

szać, a porem nagle skokowo w gorę to nie jest dobre dla naszych mieszkańców. Wysokość podatków jakie 

powinniśmy pobierać podsyła nam ministerstwo finansów zawsze i tak jesteśmy poniżej tej tabeli. Apeluję do

Państwa, żeby tą skromną inflacyjną podwyżkę przyjąć. 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 2
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV /538/ 2017 

Projekt Nr 112 (EAP) AUTOPOPRAWKA z dnia 25.10.2017
w sprawie: zwolnień od podatku od nieruchomościami na rok 2018 
Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Pozytywna opinia komisji 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/539/2017

Brak pytań 

Projekt Nr 100
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w sprawie: : wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem działki 132/2 arkusz mapy 
55 o powierzchni 58 m2 położonej przy ulicy Prostej w Czeladzi 
Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość:Wymagana większość: ( (zwykła większość głosów ) zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/540/2017

Projekt Nr 101
w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 21/3 arkusz mapy 50
o powierzchni  318 m2 stanowiącej fragment ulicy Handlowej w Czeladzi
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Pozytywna opinia komisji 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/541/2017

Projekt Nr 102
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonych numerami działek 60/6,  61/6, 62/6
arkusz mapy 18 o łącznej powierzchni 671 m2 oraz udziału wynoszącego 1/2 części w działce 62/9 i udziału
wynoszącego 1/7 części w działce 62/8 arkusz mapy 18 położonych w okolicy ulicy Łączkowej w Czeladzi 
Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/542/2017

Projekt Nr 103
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonych numerami działek 60/7,  61/7, 62/7
arkusz mapy 18 o łącznej powierzchni 786 m2 oraz udziału wynoszącego 1/2 części w działce 62/9 i udziału
wynoszącego 1/7 części w działce 62/8 arkusz mapy 18 położonych w okolicy ulicy Łączkowej w Czeladzi 
Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/543/2017

Projekt Nr 104 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerami działek 97/3, 98/1, 99/1,100/1
arkusz mapy 5 o łącznej powierzchni 684 m2 położonej w okolicy ulicy Grodzieckiej w Czeladzi 
Pozytywna opinia komisji 
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Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/544/2017

Projekt Nr 105
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości oznaczonej numerem działki 94/21 arkusz 

mapy 19 o łącznej powierzchni około 4900 m2 położonej w okolicy ulicy Stanisława Staszica w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/ 545/2017

Projekt Nr 106 
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 10/7 arkusz mapy
58 o powierzchni  1125 m2 położonej przy ul. Rzemieślniczej  8 w Czeladzi.

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/546 /2017

Projekt Nr 107 
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 178 arkusz mapy
43 o powierzchni  2981 m2 położonej przy ul. Borowej w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/547 /2017

Projekt Nr 108
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 10/42 arkusz 
mapy 58 o powierzchni  806 m2 położonej przy ul. Matejki 24 w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
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Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/548/2017

Projekt Nr 109 
w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem działki 10/21 arkusz 

mapy 58 o powierzchni  526 m2 położonej przy ul. Rzemieślniczej  9 w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/549/2017

Projekt Nr 116 (EAP)
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Czeladź oraz 
tymczasowych pomieszczeń.
Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/550 /2017

Projekt Nr 117
w sprawie: ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XVIII/189/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie
nadania statutu jednostce budżetowej Dom Pomocy Społecznej “SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi.
Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/551/2017

Projekt Nr 118
w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Jerzego. G

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21
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RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/552 /2017

Projekt Nr 119 
w sprawie:  udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  sprzętu  medycznego  przez  Powiatowy Zespół
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.
Pozytywna opinia komisji 
Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -  0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/553/2017

Projekt Nr 120
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi, w skład 

którego wchodziła sześcioletnia Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Marii Konopnickiej i Gimnazjum Nr 1 w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Marii Konopnickiej w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/554 /2017

Projekt Nr 121

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. 

Stanisławy Łakomik w Czeladzi w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Stanisławy Łakomik w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/555/2017

Projekt Nr 122

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Janusza

Korczaka w Czeladzi w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 3 im. Janusza Korczaka w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/556 /2017
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Projekt Nr 123

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 7 im. 1000-

lecia Państwa Polskiego w Czeladzi w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 7 im. 1000-lecia Państwa 

Polskiego w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/557/2017

Projekt Nr 124

w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 4 w Czeladzi

Pozytywna opinia komisji 

Stanisław Pisarek – z posiadanych prze ze mnie informacji wynika, że w szkole podstawowej Nr 4 nie ma 

ani jednego ucznia, szkoła jest dobrze wyposażona , proszę o parę słów i jakie są perspektywy tej szkoły.

Zastępca Burmistrz Beata Zawiła -w szkole istnieją trzy klasy gimnazjalne, to taki dziwny precedens bo 

jest to szkoła podstawowa a w niej uczą się jeszcze gimnazjaliści na etapie wygaszania. Został 

przeprowadzony nabór lecz zgłosiło się tylko troje rodziców chętnych do zapisania swoich dzieci. Dlatego nie

utworzyliśmy tam klasy pierwszej bo nie mamy takiego przepisu, który reguluje, że dla trójki dzieci można 

utworzyć klasę. Na dzień dzisiejszy w szkole podstawowej funkcjonuje gimnazjum. Są perspektywy, że w 

przyszłości możemy tam utworzyć po jednym ciągu danej klasy, ale to będzie trwało przez osiem lat. Jeżeli w

przyszłym roku zrobimy nabór na pierwszą klasę, to będzie jedna klasa szkoły podstawowej i jedna klasa 

gimnazjalna , jeżeli się ktoś zgłosi. 

Stanisław Pisarek – w Szkole Podstawowej Nr  7 mamy dwuzmianowość, a tutaj nie ma ani jednego 

dziecka. Jakie są myśli i plany dotyczącego tego budynku,bo jeśli nie będzie dzieci to nie będzie szkoły. 

Zastępca Burmistrz Beata Zawiła - ma pan rację w przyszły roku będzie tylko jedna klasa gimnazjalna 

będzie nabór do podstawówki . Nie ma dwuzmianowości w żadnej szkole na terenie Czeladzi.

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – zgodnie  z decyzją  kuratorium otworzyliśmy ta szkołę chociaż  

wiedzieliśmy, że  nie będzie chętnych, bo nie ma dzieci w tym obwodzie, ale niejako przymuszeniu przez za 

kuratorium otworzyliśmy tą szkołę.  Dajmy sobie rok czasu może utworzymy tam pierwsza klasę. W szkole 

podstawowej Nr 3  jest ciasno, a  kryzysowy będzie przyszły rok. Jeśli się nie uda to będziemy prosić 

państwa o propozycje co z tym zrobić. Może przeniesiemy tam kilka naszych instytucji, zapotrzebowanie jest

spore, mozliwość sprzedaży tego budynku, chociaż tego wariantu nie rozpatruję.  Musimy ten rok jeszcze 

przeczekać i zobaczyć jaka będzie sytuacja. Jeśli uda się utworzyć pierwszą klasę w szkole podstawowej Nr 

4 to jest tam 16 klas, czyli połowa szkoły wystarczy, są tam cztery klatki schodowe dwie można oddzielić, 

bardzo mocno posunięte są rozważania, aby przenieść tam dyrekcję zakładu inżynierii komunalnej, nie 

będzie tam przyjeżdżał żaden sprzęt , będzie to wyglądać tak jak na rynku w Czeladzi, prawdopodobnie tak 

się stanie. Takkie są nasze plany, na pewno zajmiemy połowę tego budynku. Drugiej połowy nie będziemy 
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zagospodarowywać bo wolelibyśmy, żeby jednak tam funkcjonowała szkoła.   

Marian Kita – jakie intencje pana kierują Panie Pisarek  do tej szkoły to jest najpiękniejszy budynek w tym 

mieście jaka jest Pana myśl w stosunku do tej szkoły.

Stanisław Pisarek – zainteresował mnie problem, że mamy szkołę, która jest jedyną szkołą,która   jest 

pusta . Dziwi mnie fakt, że nie ma tu dzieci, a w  innych szkołach jest nadmiar dzieci. Znam rodziców, którzy 

chcieli zapisać tam swoje pociechy, ale ich zniechęcano przy naborze. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec -  pan radny ma taką umiejętność oszczędnie gospodarowania coś 

gdzieś słyszał i powtarza jak prawdę objawioną,  Nasze klasy liczą do 25 dzieci tak mówi przepis i nie może 

być więcej. Nikt nie zniechęcał, a wręcz odwrotnie zachęcaliśmy jak mogliśmy najlepiej, więc proszę nie 

powtarzać zasłyszanych informacji. Jesteśmy na posiedzeniu Rady i tutaj należy mówić prawdę, albo 

sprawdzone rzeczy.  

Stanisław Pisarek – proszę mi nie zarzucać czegoś czego nie robię znam osobiście tych rodziców, który 

chcieli zapisać tam swoje dzieci. 

Przewodnicząca Moćko Jolanta – Przewodnicząca Moćko Jolanta – ja nie rozumiem jeśli chcieli zapisać to dlaczego nie zapisali? ja nie rozumiem jeśli chcieli zapisać to dlaczego nie zapisali? 

Andrzej Mentel – mamy 5 szkół i komisja Edukacji  co najmniej 3 razy podjęła paroblem analizy z 

wydziałem edukacji dot obwodów jak ma wyglądać struktura szkół. Uznaliśmy, że nie ma  takiej ilości dzieci 

w obwodzie Nr 4 , aby ta szkoła tam powstała. 

Zastępca Burmistrz Beata Zawiła  – wyjaśniam, że  subwencja wpływa na ucznia a nie na klasę trzymanie 

klasy trzy osobowej nie ma seansu. 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/558 /2017

Projekt Nr 125

w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Nr 5 im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Czeladzi.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0 
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/559/2017

Projekt Nr 126

w sprawie nadania nazwy ulicy.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 
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Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/560/2017

Projekt Nr 127 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.

Wniosek o wycofanie z porządku obrad deweloper sprzedał. 

Zastępca Burmistrz Elżbieta Dmitruk – składam wniosek o wycofanie tego projektu, krótko przed sesją 

powzięliśmy informację, ze zmieniła się   status prawny  tego gruntu deweloper sprzedał  swoje działki 

zabudowane, w związku z powyższym jesteśmy zobligowani do zasięgnięcia informacji od pozostałych 

właścicieli. 

Przewodnicząca Jolanta Moćko – w ramach autopoprawki  na wniosek Pani burmistrz wycofujemy ten 

projekt uchwały. 

Projekt Nr 128

w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia do realizacji 

przez Gminę Sosnowiec zadań w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0 
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 20 (wyszedł Stanisław  Piasarek)

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/561 /2017

Projekt Nr 129 

w sprawie: udzielenia przez Gminę Czeladź dotacji na dofinansowanie kosztów prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych polegających na wykonaniu prac konserwatorskich zabytkowego 

kościoła p.w. Matki Bożej Bolesnej w Czeladzi w zakresie wymiany okien w kościele.

Pozytywna opinia komisji 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 21
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/562/2017

Projekt Nr 130 

w sprawie realizacji umowy o partnerstwie pomiędzy miastem Czeladź a miastem Varpalota (Węgry).

Pozytywna opinia komisji 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – już kiedyś taka współpraca była zawarta , ale w ostatnich latach 

nie dochodziło do wymiany. Nawiązaliśmy kontakty oni podejmują uchwałę w sprawie odnowienia 
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współpracy i poprosili nas, abyśmy też podjęli taką uchwałę, bardzo proszę o podjecie tej uchwały 

intencyjnej o wspólpracy. Jaki zakres to będzie do nas wpływać, co do szczegółów będę Państwa 

informował.  

Marian Kita – umowa nie została nigdy zdjęta ona był zawieszona umowa między naszymi miastami jest bo 

nie możemy sobie wyrzucić tej 10 letniej współpracy. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – podzielam zdanie pana Kity sugerowaliśmy to Pani MER tego 

miasta przecież tamta umowa jest dalej ważna, ale ona zasugerowała nam , abyśmy podjęli taką uchwałę. 

Tomasz Wójkowski Mecenas – rzeczywiście jest podjęta już uchwała ta uchwała, którą będziecie Panstwo 

podejmować jest  uchwałą, która potwierdza  wole współpracy. Jest załącznik i  jasno jest wskazanie  

potwierdzenia intencji współpracy,  które było podpisane 10 lat temu i będzie dalej kontynuowane. A więc nie 

mówimy tutaj o zawarciu nowej współpracy tylko bardziej o kontynuowaniu  i obie strony mają wolę 

kontynuowania jej. 

Stanisław Pisarek -   dziesięć lat temu nie byłem radnym i nie wiem nic na temat tego miasta, co przez te 6 

lat intensywnej współpracy miał obywatel naszego miasta.  

Przewodnicząca Jolanta Moćko – posiedzenie rady to  ie jest miejsce na omawianie historii, projekt był 

omawiany na komisji. 

Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21 

RozstrzygnięcieRozstrzygnięcie         – uchwała  została podjęta. – XLIV/563/2017

----------------------------------------------------------PRZERWA 20 min -----------------------------------------------------------

37. Interpelacje i wnioski radnych 

1. Kamil Kowalik pisemne 14 szt. 

2. Stanisław Pisarek 

3. Wojciech Maćkowski 1 szt. 

4. Zofia Bazanska 

38. Korespondencja/informacje do wiadomości Rady

1. Prokuratura rejonowa w Będzinie 

Skarga zostaje przekazana do WSA – zgodnie z procedurą. Przekazanie sprawy do komisji Rozwoju

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 16
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Wniosek o przekazie Skargi do komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
2. Wniosek  Pana Marcina J. propozycja odpowiedzi. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 20
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
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ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 21 
3. Katarzyna Pilc – pismo o rezygnacji w pracy  komisji Edukacji, Kultury i Sportu

4. Wymiana nawierzchni przy ul Harcerskiej 

5. Naczelnik skarbowy w Będzinie

6. Pismo do wiadomości od wydz. Rozwoju Miasta  w sprawie przyznania dotacji budynku przy 

ul.Rynkowej 2 

39. Sprawy bieżące

1.  Poczet sztandarowy na 11 listopada

40.  Zamkniecie obrad sesji.

Jolanta MoćkoJolanta Moćko- zamknięcie sesji . - zamknięcie sesji . 

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jolanta MoćkoJolanta Moćko

W załaczeniu: 
1. Porządek obrad
2. Lista obecności.
3. Karty z wynikami z głosowania  uchwał

----------------------

 Protokół został napisany, dnia: 14.11.2017
 Protokolant : Joanna Kwarciana
 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia 20.12.2017r.
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